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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ  ЯБЛАНИЦА 

 

ПРОТОКОЛ № 7 

 

         Днес 09.04.2024г. от 14.00 часа се проведе извънредно заседание на Общински съвет гр. 

Ябланица. 

         Присъстваха 13 общински съветници.  

         Присъстват и: г-н Найден Найденов-кмет на общината, г-жа Цонка Василева-зам.-кмет, 

г-н Ивелин Йошев-секретар, г-жа Иванка Христова-гл.счетоводител, г-жа Людмила 

Стоянова-началник отдел УТР, г-жа Диана Василева-гл.експ. СП, г-жа Адрияна Сълева-

гл.експ. ИПП, г-жа Величка Минчева-ст.експ. БТРЗ, г-н Владимир Василев-мл.експ. СП, г-н 

Калин Кънчев-кмет с. Брестница, г-н Марин Миков-кмет с. Добревци, г-н Дако Нанев-

кмет.н-к с. Г. Брестница, г-жа Невена Давидкова-кмет с. Батулци,  г-жа Мая Петкова-кмет с. 

Орешене, г-жа Цецка Цакова-кмет.наместник с. Дъбравата, г-жа Николинка Чобанова-кмет с. 

Малък извор. 

         Граждани: г-жа Даниела Найденова, г-жа Райна Данова, г-жа Стефка Попова, г-жа Ваня 

Нейкова, г-жа Лилия Станева, г-жа Марияна Бояджиева, г-н Димитър Златанов. 

         Заседанието откри и ръководи г-н Румен Гаврилов-председател на Общински съвет.  

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – поясни, че има необходимия кворум съгласно 

чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА и чл. 73, ал. 1 от Правилника за организацията и дейността на ОбС 

Ябланица, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация, и 

заседанието на Общински съвет Ябланица е напълно законно. Представи проекта за дневен 

ред и и уведоми общинските съветници, че в законоустановения в чл. 66, ал. 2  в Правилника 

на ОбС срок кметът на общината е  входирал в деловодството, освен две информации във 

връзка с отправени препоръки от страна на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, 

оперативни програми и партньорски инициативи, трудова заетост, търговия и услуги” и едно 

предложение, относно „Процедура за одобряване на проект за ел.схема и ПУП-ПП 

(Подробен устройствен план- парцеларен план) за кабел НН (ниско напрежение) за 

присъединяване на фотоволтаична електроцентрала за производство на електрическа енергия 

с мощност до 60 kW от възобновяеми източници на покрива на съществуваща сграда с 

идент.87014.37.243.1 в ПИ с идент.87014.37.243 по одобрената КККР на местност „Голяма 

гора“, гр.Ябланица, община Ябланица – за собствени нужди и продажба.“ Този проект е 

разгледан на заседание на ОЕСУТ проведено на 20.02.2024 и е  приет без забележки. В 

предвид спазване на законовите срокове от страна на заявителите, предложи на основание 

чл. 66, ал. 2, 3 и 4 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет, това  

предложение  на кмета на общината да  влезе в проекта за дневен ред на днешното заседание 

като нова т. 1.21. Даде думата за мнения и предложения по така представения проект за 

дневен ред. 

        Тъй като такива не бяха направени, г-н Гаврилов-председател ОбС обяви, че се 

преминава към процедура «Гласуване» за включването на нова т. 1.21. в проекта за дневен 

ред. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 13  /тринадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 13 общински съветници;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

         Предложението от Кмета на Общината влиза в проекта за дневен ред като т. 1.21. 

 

         Обявена процедура „Гласуване” за приема на така формирания проект за дневен ред. 

         Общински съвет прие да работи по следния  
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Дневен ред 

         1. Предложения от Кмета на Общината: 

            1.1. Приемане на Програма за управление на кмета на Община Ябланица за срока на 

мандат 2023-2027г. 

            1.2. Одобрение на Годишен доклад за 2023г. за наблюдение на изпълнението на Плана 

за интегрирано развитие на община Ябланица /ПИРО/ за периода 2021-2027г. 

            1.3. Отчет за изпълнението на инвестиционната програма на Община Ябланица за 

2023г. 

            1.4. Обявяване на част от имот публична общинска собственост в частна общинска 

собственост на основание чл. 6, ал. 1 от Закона за общинската собственост (ЗОС). 

            1.5. Допълнение в Програмата за управление и разпореждане с имоти-общинска 

собственост в Община Ябланица за 2024г. 

            1.6. Извършване на разпоредителна сделка – продажба на недвижим имот – общинска 

собственост, находящ се в с. Дъбравата, общ. Ябланица. 

            1.7. Вземане на решение за възмездно придобиване от Община Ябланица на поземлен 

имот (ПИ) с идентификатор 87014.701.2126, с площ от 1223кв.м., находяща се в гр. 

Ябланица. 

            1.8. Процедура за разрешение за изработване на проект за ПУП-ПРЗ /подробен 

устройствен план-план за регулация и застрояване/ в обхват на поземлен имот с идент. 

87014.34.480 по одобрената Кадастрална карта /КК/ на мест. „Езерото“, гр. Ябланица, 

община Ябланица. 

            1.9. Процедура за разрешение за изработване на проект за изменение на ПУП-ПРЗ 

/изменение на подробен устройствен план – план за регулация и застрояване/ в обхват УПИ І 

с отреждане „За административна сграда“, кв. 44, УПИ І-34, кв. 36 и улица от О.Т. 153-134-

133-135-136-420-421 по действащия регулационен план на гр. Ябланица, община Ябланица, 

област Ловеч. 

            1.10. Кандидатстване на Община Ябланица с проектно предложение „Реконструкция 

водопровод улица „Кирил и Методий“ – клон 4, гр. Ябланица“ пред Предприятие за 

управление на дейностите по опазване на околната среда (ПУДООС) за отпускане на 

безвъзмездна финансова помощ. 

            1.11. Кандидатстване на Община Ябланица с проектно предложение „Реконструкция 

вътрешна водопроводна мрежа гр. Ябланица – ул. „Мико Петков“, ниска зона от ОТ 

219 до ОТ 165“ пред Предприятие за управление на дейностите по опазване на околната 

среда (ПУДООС) за отпускане на безвъзмездна финансова помощ. 

            1.12. Възлагане управление на социална услуга от общ икономически интерес „Грижа 

в дома“ по проект BG05SFPR002-2.001-0180-C02 „Грижа в дома в Община Ябланица“, 

финансиран по Програма „Развитие на човешките ресурси“ 2021-2027г. 

            1.13. Приемане на Общинска програма за закрила на детето 2024г. 

            1.14. Отчет за изпълнението на Програмата за развитие на туризма на територията на 

община Ябланица 2023г. 

            1.15. Приемане на Програма за развитие на туризма на територията на община 

Ябланица за 2024г. 

            1.16. Приемане на отчет за изпълнението на Програмата по опазване на околната 

среда в община Ябланица за 2023г. 

            1.17. Приемане на отчет за изпълнението на Програмата за управление на дейностите 

по отпадъците в община Ябланица за 2023г. 

            1.18. Отчет за извършените дейности и извършените разходи по сметосъбиране, 

сметоизвозване и поддържане на териториите за обществено ползване в община Ябланица за 

периода 01.01.2023г. – 31.12.2023г. 

            1.19. Информация за изпълнението на дългосрочната програма за насърчаване  

използването на енергия от възобновяеми източници и биогорива за периода 2019-2029г. и 
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Краткосрочната програма за насърчаване използването на енергия от възобновяеми 

източници и биогорива на Община Ябланица за 2023-2025г., през отчетната 2023г. 

            1.20. Информация за състоянието на водоемите и коритата на реките и деретата. 

            1.21. Процедура за одобряване на проект за ел.схема и ПУП-ПП (Подробен 

устройствен план- парцеларен план) за кабел НН (ниско напрежение) за присъединяване на 

фотоволтаична електроцентрала за производство на електрическа енергия с мощност до 60 

kW от възобновяеми източници на покрива на съществуваща сграда с идент.87014.37.243.1 в 

ПИ с идент.87014.37.243 по одобрената КККР на местност „Голяма гора“, гр.Ябланица, 

община Ябланица – за собствени нужди и продажба. 

        2. Питания, мнения, разни. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 13  /тринадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 13 общински съветници;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

         По точка 1. Предложения от Кмета на Общината: 

         По точка 1.1. Приемане на Програма за управление на кмета на Община Ябланица за 

срока на мандат 2023-2027г. 

         Отношение взе г-н Румен Гаврилов-председател ОбС, който представи точката и 

поясни, че настоящата Програма за управление на кмета на Община Ябланица е изготвена и 

разработена в съответствие с изискванията на чл. 44, ал. 5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, като се отнася за периода 2023-2027г. 

Програмата е средносрочен планов документ, съдържащ основните цели, приоритети, 

дейности, срокове за изпълнение и очаквани резултати. Уточни, че този документ не е 

разглеждан на заседание на постоянните комисии при Общински съвет Ябланица, а влиза 

директно на заседанието на съвета. Отбеляза, че Програмата за управление на Община 

Ябланица за периода 2023-2027 г. е динамичен документ, чието реализиране, в съответствие 

на Закона за местното самоуправление и местната администрация, следва да бъде отчитано 

на годишна база. Програмата е отворен документ, който може да бъде анализиран и 

актуализиран с предложения на както от страна на общинските съветници, така и от всеки 

един жител на община Ябланица. Даде думата за мнения, предложения по текста на 

програмата. 

 

         Тъй като такива не бяха направени г-н Румен Гаврилов-председател ОбС предложи 

следния текст за решение - на основание чл. 21, ал. 1, т. 12, и чл. 21, ал. 2 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, във връзка с чл. 44, ал. 5 от същия, 

Общински съвет Ябланица приема Програма за управление на кмета  община Ябланица за 

срока на мандат 2023 - 2027г. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ за приемане на направеното от г-н Гаврилов-

председател ОбС предложение подкрепящо представената от кмета на общината Програма за 

управление за срока на мандат 2023-2027г. 

 

          По т. 1.1. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 51 

гр. Ябланица, 09.04.2024г. 

 

         Относно: Приемане на Програма за управление на кмета на Община Ябланица за срока 

на мандат 2023-2027г. 
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         На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 и т. 23 от ЗМСМА във връзка с чл. 44, ал. 5 от същия 

закон. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

          1. Приема Програма за управление на кмета на Община Ябланица за срока на мандат 

2023-2027г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 13  /тринадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 13 общински съветници;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

         По точка 1.2. Одобрение на Годишен доклад за 2023г. за наблюдение на изпълнението 

на Плана за интегрирано развитие на община Ябланица /ПИРО/ за периода 2021-2027г. 

         Отношение взеха:  

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми, и проекти, търговия, услуги и заетост“. 

          г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. Акцентира вниманието върху отправената препоръка от страна на 

комисията. 

          г-н Симо Иванов-общ.съветник – конкретизира по текста на препоръката – 

„задължението“, а не „право“.  

 

          г-н Румен Гаврилов-председател ОбС - уточни, че преминават към процедура 

„Гласуване“ за приемане на предложението за решение от кмета на общината, с направените 

корекции от страна на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна 

политика, европейски и национални програми, и проекти, търговия, услуги и заетост“ и г-н 

Симо Иванов-общ.съветник. 

 

          По т. 1.2. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 52 

гр. Ябланица, 09.04.2024г. 

 

         Относно: Одобрение на Годишен доклад за 2023г. за наблюдение на изпълнението на 

Плана за интегрирано развитие на община Ябланица /ПИРО/ за периода 2021-2027г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 и т. 24 от ЗМСМА, чл. 24, т. 4 от Закона за 

регионалното развитие, чл. 72, ал. 4 от Правилника за прилагане на Закона за регионалното 

развитие. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Одобрява представения Годишен доклад за 2023г. за наблюдение на изпълнението на 

Плана за интегрирано развитие на община Ябланица /ПИРО/ за периода 2021-2027г., като 

отпадат следните текстове от доклада: 

            - стр. 8, „Изпълниха се следните конкретни дейности: изкореняване на дърво и храсти, 

изсичане и изкореняване на единични дървета, машинно разриване на земни и скални почви, 
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механизирано изкопаване на земни и скални почви с багер, натоварване и превоз на земни и 

скални почви с камион, механизирано профилиране на речно корито и др.“; 

           - стр. 12, „Липсват стопански субекти, отворени към създаване на публично-частно 

партньорство за реализацията на мащабни проекти“; 

          

         Препоръка: Предприемане на мерки и действия по отношение на безработните 

лица, с регистрация в Бюро по труда, по т.нар. чл. 9, които имат задължението да 

отработват определен брой дни от месеца, и засилване на взаимодействието между 

Общинска Администрация, Бюро по труда и отдел „Социална закрила“.   

 

         Общ брой на общинските съветници: 13  /тринадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 13 общински съветници;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

         По точка 1.3. Отчет за изпълнението на инвестиционната програма на Община 

Ябланица за 2023г. 

         Отношение взеха: 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми, и проекти, търговия, услуги и заетост“. 

         г-н Иван Георгиев-общ.съветник - представи предложението за решение на постоянната 

комисия, като постави акцент върху текста на предложението, а именно, че приема 

представения Отчет за изпълнение на инвестиционната програма на Община Ябланица за 

2023г., но в размер на 1 797 017 лв. Също така на основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА във 

връзка със спазване на принципите визирани в чл. 20 от Закона за публичните финанси и 

разпоредбите на чл. 124 от същия закон, чл. 7, ал. 3 от Наредба № 3 за условията и реда за 

съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на бюджета на Община Ябланица, с оглед 

спазване финансовата дисциплина, не приема разходите направени без решение на 

Общински съвет в позиция 11. „ППР Изготвяне на технически проект "Захранващ 

водопровод и ВВМ в кв. "Шумака" – гр. Ябланица“ и позиция 13. „Трактор „Kubota“. 

Мотивите на комисията за това са, че в позиция 11 цитираният обект е заложен за реализация 

през бюджетната 2024г. с предвидени и одобрени средства в размер на 11 968лв. В 

представения отчет на инвестиционната програма за 2023г. този обект се отчита с разходвани 

средства от 46 620лв., в разчетите на която програма такъв обект не е залаган за изпълнение. 

Същият не е представян и одобряван от Общински съвет, с нито едно решение, касаещо 

приемане на разчетите на инвестиционната програма за 2023г. – Решение № 431/30.03.2023г., 

Решение № 472/30.03.2023г., Решение № 517/27.06.2023г., Решение № 537/05.09.2023г., 

Решение № 544/20.09.2023г. и Решение № 14/21.12.2023г. Посоченият обект обаче се отчита 

като преходен остатък за 2023г. с предвидени средства в размер на 11 968лв., приети с 

Решение № 45/19.02.2024г. А по отношение на закупения трактор „Kubota“ посочен в 

позиция 13 предвидените и одобрени средства в Бюджет 2023г. са в размер на 40 000лв., 

съгласно Решения №№ № 431/30.03.2023г. и Решение № 472/30.03.2023г., а реално са 

изразходвани и отчетени – 84 000лв.         

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – отбеляза, че имат две предложения – това от 

кмета на общината и представеното предложение от страна на постоянната комисия. 

         г-н Драгомир Марков-общ.съветник – поясни, че при приемане на бюджета са заложени 

средства за ремонт на пътя в мест. Нановица, в размер на 20 000лв. и попита какво се случва 

с ремонта на този път? Има ли вероятност да бъде направен или така ще остане? Другият му 

въпрос е, свързан с изградената ограда от габиони към мест. „Нановица“, това ли е крайната 

сума за изграждането на тази огради или има още нещо, което ще се достроява? 
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         г-н Найден Найденов-кмет на общината – обясни, че към настоящия момент, за 2023г. 

все още не е започнало изпълнението на ремонтните дейности по заложените в обществената 

поръчка ремонти на улици. Пътя за мест. „Нановица“ е отпаднал от списъка за миналата 

година, тъй като Министерство на финансите го е отхвърлил, защото е бил заложен в 

списъка като „местен път в мест. „Нановица“. Министерство на финансите не приема да 

финансира такива пътища. Финансират се само улици и сгради-публична общинска 

собственост. Ще се опитат за тази година да бъде включен отново в списъка за текущи 

ремонти. По отношение оградата с габиони, остава да бъдат направени т.нар. шапки и да се 

сложат някакви оградни пана, които да скрият изгледа към квартала. Има изцяло нова 

стратегия за развитието на този район – да се изсели цялата махала и да я преместят в новия 

квартал „Слънчев бряг“. Трябва да се знае, че изискванията на Министерство на финансите 

са съвсем други от представите им за финансиране и извършване на ремонти. Повтори, че 

пътя е отхвърлен, защото се води „местен път“. Реално трябва да се нагаждат според 

изискванията на министерството. Изрази съгласие, че е невралгична област. Евентуално на 

този етап да го насипят и валират докато мине обществената поръчка за ремонт на улиците 

за 2024г. 

         г-н Иван Николов-общ.съветник – акцентира вниманието върху позиция 19 – 

„закупуване на земя в Нановица“ и попита за какво точно става на въпрос? 

         г-н Найден Найденов-кмет на общината – обясни на г-н Николов за кой точно имот в 

мест. „Нановица“ става на въпрос и процедурите, които са проведени по повод неговото 

придобиване от страна на Общината. Поясни, че в тази връзка, от страна на Общината се 

предприемат действия по придобиване на такива имоти, които са с обществено значение. 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – даде думата за други изказвания, питания и 

предложения. 

         Тъй като такива не бяха направени г-н Гаврилов-председател ОбС обяви, че се 

преминава към процедура „Гласуване“, на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА, като тя ще се 

проведе по отдалеченост на постъпилите предложения, т.е. първо ще подложи на гласуване 

предложението на кмета на общината. 

         г-н Велизар Николаев-общ.съветник – се извини, че прекъсва процедурата и попита 

какво се случва ако например подкрепи предложението на постоянната комисия? Какво се 

случва с тези средства, които са разходвани над приетите и одобрени от Общински съвет? 

         г-н Найден Найденов-кмет на общината – обясни, че когато са подписвали договор с 

МРРБ за изпълнение на проекта за „Шумака“ не са имали пълна яснота по отношение на 

проектирането. Изхождали са от факта, че този квартал през летния сезон откъм жители 

става по-голям от града. Неговото мнение е, че един имот е ценен когато до него има 

изграден път, има вода, има и ток. Няколко ППР-та бяха изработени и бяха включени в една 

обща обществена поръчка, включително и това за „Шумака“. Не са злоупотребили със 

средствата. Просто ППР-тата са обединени и са пренасочени, за да може да се свърши 

работа. Няма извършена злоупотреба. 

          г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – обърна се към общинските съветници с молба 

когато имат изказвания, питания и предложения, да ги правят преди обявяването на 

процедурата „Гласуване“. Подчерта, че от тук нататък, когато е обявена процедура, няма да 

дава думата за изказвания. Обърна се и към г-н Найденов-кмет на общината и отбеляза, 

че никой от съветниците не твърди, че е извършена злоупотреба, а че са разходвани 

средства без решение на Общински съвет. 

         г-н Иван Георгиев-общ.съветник – уточни, че ППР-то за „Шумака“ не е включено в 

обществената поръчка, с която са обединени няколкото такива ППР-та. Има обединяване, но 

„Шумака“ не влиза там и попита г-жа Цонка Василева-зам.-кмет, така ли е? 

         г-жа Цонка Василева-зам.-кмет – потвърди. 

         г-н Иван Георгиев-общ.съветник – продължи с изказването си и поясни, че този обект е 

включен в преходния остатък за 2023г. с заложени средства в размер на 11 968лв., който 

влиза за изпълнение през настоящата 2024г. Същото е и със заложените средства за 
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въпросния трактор. На всички е било ясно, че тези средства вероятно ще бъдат малко. И са 

имали достатъчно време и възможност да внесат предложения за актуализация на средствата. 

Обърна се към кмета на общината и го посъветва да не се оправдава с фактора „време“. 

          г-н Любен Василев-общ.съветник – се обърна към г-н Гаврилов-председател ОбС и 

поясни, че няма да се възползва от дадената му дума, тъй като и двамата, с г-н Иван 

Георгиев, са били достатъчно изчерпателни в отговорите по изказването на кмета на 

общината. 

          г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – обяви, че се преминава към процедура 

„Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на представеното от кмета на 

общината предложение за решение. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 13  /тринадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 2 общински съветници – Иван Николов, Симо Иванов;  

         „Против” – 5 общински съветници – Иван Иванов, Иван Георгиев, Любен Василев, 

Румен Гаврилов, Янислав Костов; 

         „Въздържали се” –  6 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, 

Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванова, Стефан Пастирков. 

         Предложението не се приема. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представеното предложение за решение от страна на ПК „Бюджет и финанси, общинска 

собственост, инвестиционна политика, европейски и национални програми, и проекти, 

търговия, услуги и заетост“ с поставения акцент от страна на г-н Иван Георгиев, в качеството 

му на председател на постоянната комисия, по отношение на размера от 1 797 017 лв. и 

допълнените мотиви за неприемане на извършените разходи по позиция 11 и позиция 13 от 

представения от кмета на общината Отчет за изпълнението на инвестиционната програма на 

Община Ябланица за 2023г. 

 

          По т. 1.3. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 53 

гр. Ябланица, 09.04.2024г. 

 

         Относно: Отчет за изпълнението на инвестиционната програма на Община Ябланица за 

2023г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 94, ал. 3, т. 6 и ал. 4, чл. 124, 

ал. 2 и ал. 3, чл. 137, ал. 2 от Закона за публичните финанси, Наредба № 3 за условията и реда 

за съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на бюджета на Община Ябланица, Решение 

№ 431/30.03.2023г., Решение № 472/30.03.2023г., Решение № 517/27.06.2023г., Решение № 

537/05.09.2023г., Решение № 544/20.09.2023г. и Решение № 14/21.12.2023г. на Общински 

съвет Ябланица. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения Отчет за изпълнение на инвестиционната програма на Община 

Ябланица за 2023г. в размер на 1 797 017 лв. 

 

         2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА във връзка със спазване на принципите 

визирани в чл. 20 от Закона за публичните финанси и разпоредбите на чл. 124 от същия 

закон, чл. 7, ал. 3 от Наредба № 3 за условията и реда за съставяне, приемане, изпълнение и 
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отчитане на бюджета на Община Ябланица, с оглед спазване финансовата дисциплина, не 

приема разходите направени без решение на Общински съвет в: 

          - позиция 11. „ППР Изготвяне на технически проект "Захранващ водопровод и ВВМ в 

кв. "Шумака" – гр. Ябланица“. 

          Мотиви: Цитираният обект е заложен за реализация през бюджетната 2024г. с 

предвидени и одобрени средства в размер на 11 968лв. В представения отчет на 

инвестиционната програма за 2023г. този обект се отчита с разходвани средства от 46 620лв., 

в разчетите на която програма такъв обект не е залаган за изпълнение. Същият не е 

представян и одобряван от Общински съвет, с нито едно решение, касаещо приемане на 

разчетите на инвестиционната програма за 2023г. – Решение № 431/30.03.2023г., Решение № 

472/30.03.2023г., Решение № 517/27.06.2023г., Решение № 537/05.09.2023г., Решение № 

544/20.09.2023г. и Решение № 14/21.12.2023г. Посоченият обект обаче се отчита като 

преходен остатък за 2023г. с предвидени средства в размер на 11 968лв., приети с Решение № 

45/19.02.2024г. 

          - позиция 13. „Трактор „Kubota“. 

          Мотиви: Предвидените и одобрени средства в Бюджет 2023г. са в размер на 40 000лв., 

съгласно Решения №№ № 431/30.03.2023г. и Решение № 472/30.03.2023г., а реално 

разходвани и отчетени – 84 000лв.         

 

         Общ брой на общинските съветници: 13  /тринадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 8 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Георгиев, 

Любен Василев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Румен Гаврилов, Янислав Костов;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – 5 общински съветници – Велизар Николаев, Иван Николов, 

Полина Иванова, Симо Иванов, Стефан Пастирков. 

 

         По точка 1.4. Обявяване на част от имот публична общинска собственост в частна 

общинска собственост на основание чл. 6, ал. 1 от Закона за общинската собственост (ЗОС). 

         Отношение взеха: 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми, и проекти, търговия, услуги и заетост“. 

         г-н Иван Георгиев-общ.съветник - представи предложението за решение на постоянната 

комисия. Поясни, че разликата между предложението за решение на кмета на общината и 

това на постоянната комисия е техническа, тъй като трябва да се спазят определени законови 

процедури, които не са посочени в предложението, представено от кмета на общината. 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – подробно внесе яснота, като обясни стъпка по 

стъпка последващите действия, които трябва да се предприемат както от страна на кмета на 

общината, така и от страна на Общински съвет, по отношение стартирането и изпълнението 

на процедурата по чл. 15 от Закона за устройство на територията. Даде думата за мнения, 

предложения по текста на програмата. 

         Тъй като такива не бяха направени г-н Румен Гаврилов-председател ОбС обяви, че се 

преминава към процедура „Гласуване“, на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА, като тя ще се 

проведе по отдалеченост на постъпилите предложения, т.е. първо ще прогласуват 

предложението за решение от кмета на общината. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 13  /тринадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 6 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Любен Василев, 

Милен Миленов, Полина Иванова, Янислав Костов;  

         „Против” – няма; 
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         „Въздържали се” – 7 общински съветници – Велизар Николаев, Иван Николов, Иван 

Георгиев, Мариян Иванов, Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков. 

         Предложението не се приема. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представеното предложение за решение от страна на ПК „Бюджет и финанси, общинска 

собственост, инвестиционна политика, европейски и национални програми, и проекти, 

търговия, услуги и заетост“. 

 

          По т. 1.4. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 54 

гр. Ябланица, 09.04.2024г. 

 

         Относно: Обявяване на част от имот публична общинска собственост в частна 

общинска собственост на основание чл. 6, ал. 1 от Закона за общинската собственост (ЗОС). 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 6, ал. 1 от Закона за общинската 

собственост, чл. 6, ал. 5 от Наредба № 2 за реда за придобиване, управление и разпореждане 

с общинско имущество. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Обявява от публична общинска в частна общинска собственост, поради отпаднало 

предназначение, 14 кв.м. - част от поземлен имот с идент. 15655.700.4099, целия с площ от 

25220 кв.м. по кадастралната карта на с. Голяма Брестница, общ. Ябланица, с трайно 

предназначение на територията: урбанизирана, с начин на трайно ползване: за второстепенна 

улица. 

 

         2. Упълномощава Кмета на Общината да извърши всички действия по промяна вида  

собственост, на посочените в т. 1, 14 кв.м. - част от поземлен имот с идент. 15655.700.4099,  

по кадастралната карта на с. Голяма Брестница, общ. Ябланица. 

 

         3. На основание чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската собственост възлага на Кмета на 

Общината да предприеме действия по представяне в Общински съвет на експертната оценка 

за определяне на пазарната стойност изготвена от лицензиран оценител с оглед откриване на 

процедура по чл. 15 от Закона за устройство на територията във връзка с чл. 34, ал. 4 от 

Закона за общинската собственост. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 13  /тринадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 9 общински съветници – Велизар Николаев, Иван Николов, Иван Георгиев, 

Любен Василев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Румен Гаврилов, Симо Иванов, 

Стефан Пастирков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – 4 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов,  

Полина Иванова, Янислав Костов. 

 

         По точка 1.5. Допълнение в Програмата за управление и разпореждане с имоти-

общинска собственост в Община Ябланица за 2024г. 

         Отношение взеха: 
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         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми, и проекти, търговия, услуги и заетост“. 

         г-н Иван Георгиев-общ.съветник - представи предложението за решение на постоянната 

комисия. 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – направи процедурно предложение точка 1.5. да 

бъде разгледана заедно с точка 1.6., тъй като точката е обвързана  не само с т. 1.6., а и с т. 1.4. 

Предложи да бъде изслушано и предложението за решение на постоянната комисия и по т. 

1.6. 

         г-н Иван Георгиев-общ.съветник - представи становището на постоянната комисия по т. 

1.6. 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – поясни, че препоръката на постоянната комисия 

е изпълнена и общинските съветници имат пред себе си становището на кметския наместник 

на с. Дъбравата. Даде думата за мнения и предложения. 

         г-жа Цонка Василева-зам.-кмет – отбеляза, че в становището е посочено, че хората от с. 

Дъбравата искат да се изгради параклис и в тази връзка е поискала от кметския наместник да 

представи в Общината тези молби за 5 години назад. Не са представени. Попита ако този 

имот остане, за да бъде изграден параклис, това означава ли, че догодина ще се искат  

средства за неговото изграждане, защото Общината няма средства да строи параклиси! 

         г-н Иван Георгиев-общ.съветник – отговори, че в момента решават дали да бъде 

извършена разпоредителна сделка с този имот, или не. А за какво ще се използва имота и 

какво ще се прави там, това на следващ етап ще се коментира. 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – уточни, че не случайно в годините назад са  

приети промени в ЗМСМА и Закона за общинската собственост, с които се дава възможност 

на кметовете и кметските наместници не само да участват в заседанията на Общински съвет 

и комисиите с право на съвещателен глас, но и да представят становища по въпроси касаещи 

населено място, на което са кметове. Да участват задължително и като членове на комисиите, 

назначавани със заповед на кмета на общината по провеждане на публично оповестени 

конкурси или търгове за разпореждане с общинско имущество, касаещи техните населени 

места. Още повече, че нито Общински съвет, нито Кмета на Общината имат толкова добра 

представа какво се случва в населеното място, както самият кмет на селото. 

          г-н Симо Иванов-общ.съветник – уточни, че в акта за общинска собственост е 

посочено, че имотът е „за жилищни нужди“ и щом има изразено желание да се закупи не 

вижда причини да не бъде извършена разпоредителна сделка, въпреки представеното 

становище от кметския наместник на с. Дъбравата. Резонно е да бъде продаден имота след 

като има интерес. 

          г-н Найден Найденов-кмет на общината – подкрепи изказването на г-н Симо Иванов и 

отбеляза, че това е и неговото предложение – да бъде извършена разпоредителна сделка. Не 

приема доводите, че жителите искат да бъде построен параклис, защото според него това 

няма как да стане. При 40 души, жители на село Дъбравата, да се строи параклис!?! Другият 

вариант – да се построи параклис, но няма ли да е по удачно да се построи в гробищния 

парцел, за да могат хората когато посещават своите близки там и им отдават почит, да влязат 

в параклиса и да запалят по една свещ?!?   

          г-н Велизар Николаев-общ.съветник – изрази мнение в подкрепа да остане за 

гражданите този имот, но същевременно след като има проявен интерес в един момент да не 

изгубят потенциален инвеститор?! 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – даде думата за други мнения и предложения по 

тази точка. 

         Тъй като такива не бяха направени г-н Румен Гаврилов-председател ОбС обяви, че се 

преминава към процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представеното предложение за решение от кмета на общината по т. 1.6. – Извършване на 



 11 

разпоредителна сделка – продажба на недвижим имот – общинска собственост, находящ се в 

с. Дъбравата, общ. Ябланица. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 13  /тринадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 6 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Николов, Полина Иванова, Симо Иванов, Стефан Пастирков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – 7 общински съветници – Иван Иванов, Иван Георгиев, Любен 

Василев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Румен Гаврилов, Янислав Костов. 

         Предложението не се приема. 

 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – формулира следния текст за решение – на 

основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 8, чл. 11, ал. 1 от Закона за 

общинската собственост, чл. 4 от Наредба № 2 за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество и представено становище с вх. №09-155/08.04.2024г. от 

кметски наместник на с. Дъбравата Общински съвет не дава съгласие да бъде извършена 

разпоредителна сделка - продажба на недвижим имот – общинска собственост, находящ се в 

с. Дъбравата, общ. Ябланица. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

така формулираното предложение за решение от г-н Румен Гаврилов-председател ОбС по т. 

1.6. 

 

          По т. 1.6. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 55 

гр. Ябланица, 09.04.2024г. 

 

         Относно: Извършване на разпоредителна сделка – продажба на недвижим имот – 

общинска собственост, находящ се в с. Дъбравата, общ. Ябланица. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 8, чл. 11, ал. 1 от 

Закона за общинската собственост, чл. 4 от Наредба № 2 за реда за придобиване, управление 

и разпореждане с общинско имущество и представено становище с вх. №09-155/08.04.2024г. 

от кметски наместник на с. Дъбравата. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Общински съвет не дава съгласие да бъде извършена разпоредителна сделка - 

продажба на недвижим имот – общинска собственост, находящ се в с. Дъбравата, общ. 

Ябланица. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 13  /тринадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 7 общински съветници – Иван Иванов, Иван Георгиев, Любен Василев, 

Мариян Иванов, Милен Миленов, Румен Гаврилов, Янислав Костов;  

         „Против” –  2 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Николов; 

         „Въздържали се” – 4 общински съветници – Велизар Николаев, Полина Иванова, 

Симо Иванов, Стефан Пастирков. 
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         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – уточни, че се връщат на т. 1.5. - Допълнение в 

Програмата за управление и разпореждане с имоти-общинска собственост в Община 

Ябланица за 2024г., като поради така стеклата се ситуация, относно извършването на 

разпоредителната сделка в с. Дъбравата, предлага да приемат предложението на кмета на 

общината подкрепено от постоянната комисия по т. 1.5. като текста на позиция 82  

предложен от кмета на общината и постоянната комисия отпада и се замества с текста на 

посочената позиция 83: 

 82 – Част от поземлен имот с идентификатор 15655.700.4099 по кадастралната карта 

и кадастралните регистри /КККР/ на с. Голяма Брестница, с площ от 14 кв.м. 

 

          Процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане 

предложението за решение на кмета на общината подкрепено от ПК „Бюджет и финанси, 

общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални програми, и 

проекти, търговия, услуги и заетост“ уточнено като текста от страна на г-н Румен Гаврилов-

председател ОбС, а именно - позиция 82 – Част от поземлен имот с идентификатор 

15655.700.4099 по кадастралната карта и кадастралните регистри /КККР/ на с. Голяма 

Брестница, с площ от 14 кв.м. 

 

          По т. 1.5. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 56 

гр. Ябланица, 09.04.2024г. 

 

         Относно: Допълнение в Програмата за управление и разпореждане с имоти-общинска 

собственост в Община Ябланица за 2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от Закона за общинската 

собственост. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Допълва Приложение № 8 в Програма за управлението и разпореждането с имотите -  

общинска собственост в община Ябланица за 2024г. с нови позиции, както следва: 

 82 – Част от поземлен имот с идентификатор 15655.700.4099 по кадастралната карта 

и кадастралните регистри /КККР/ на с. Голяма Брестница, с площ от 14 кв.м. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 13  /тринадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Румен 

Гаврилов, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – 1 общински съветници – Иван Иванов. 

 

          По точка 1.7. Вземане на решение за възмездно придобиване от Община Ябланица на 

поземлен имот (ПИ) с идентификатор 87014.701.2126, с площ от 1223кв.м., находяща се в гр. 

Ябланица. 

          Отношение взеха: 

          г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и подробно внесе яснота по 

отношение местонахождението на имота и факта, че Общината трябва да го придобие във 

връзка с реализацията на проекта за втори градски център. Даде думата на председателя на 
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ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и 

национални програми, и проекти, търговия, услуги и заетост“. 

          г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия и акцентира вниманието върху отправената препоръка от страна на 

комисията. 

          г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – поясни, че между предложението за решение от 

кмета на общината и това на постоянната комисия има разлика, която касае посочената сума, 

за която Общински съвет да даде съгласие имота да бъде придобит от Общината.  

         г-н Велизар Николаев-общ.съветник – попита водени ли са разговори със собственика 

на имота и тези средства дали ще стигнат, за да бъде закупен имота? 

         г-н Найден Найденов-кмет на общината – обясни, че разговорите, се водят в момента, 

със собственика. Но с това предложение се слага „таван“ на средствата, които да бъдат 

разходвани от страна на Общината за придобиване на имота. 

         г-н Любен Василев-общ.съветник – изрази мнение, че тези средства в размер на 

15 000лв. са малко, като се има в предвид, че цената на имотите в Ябланица се е вдигнала и 

то доста. Самият, той, наскоро е закупил имот от 1,5 дка, но няма да коментира цената, която 

е платил. Според него тази сума от 10 000лв. е смешна. Подкрепя предложението на кмета на 

общината, макар, че според него и тези 15 000лв. са малко. 

          г-н Найден Найденов-кмет на общината – уточни, че се фиксира един „таван“ и в 

крайна сметка каквото се получи. 

          г-жа Стефка Попова-гражданин – попита ако имота не се придобие от Общината за 

10 000лв. това означава ли, че Общински съвет отново ще се събере за да реши това, което 

продавача иска? 

          г-жа Даниела Найденова-гражданин – уточни, че г-жа Стефка Попова е братовчедка на 

собственичката на имота, която няма намерение да го дари на Общината, и попита 

съветниците какво толкова не са разбрали?! И на заседанието на комисиите им е било 

казано! Не е повеждан разговор със собственичката, в който тя да е заявила, че иска да дари 

въпросният имот на Общината! 

          г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – обяви на основание чл. 86, ал. 3 от Правилника 

за организацията и дейността на Общински съвет, неговите комисии и взаимодействието му 

с Общинска администрация, мандат 2023-2027г. – 10 минути почивка. 

 

          На основание чл. 87, т. 2 от Правилника за организацията и дейността на Общински 

съвет, неговите комисии и взаимодействието му с Общинска администрация, мандат 2023-

2027г. г-н Румен Гаврилов-председател ОбС уточни, че продължават по т. 1.7. като се 

преминава към процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА. Гласуването ще 

се проведе по отдалеченост на предложенията – първо предложението за решение на кмета 

на общината, а след това и предложението за решение на постоянната комисия. 

 

         По т. 1.7. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 57 

гр. Ябланица, 09.04.2024г. 

 

         Относно: Вземане на решение за възмездно придобиване от Община Ябланица на 

поземлен имот (ПИ) с идентификатор 87014.701.2126, с площ от 1223кв.м., находяща се в гр. 

Ябланица. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 8 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 8 и чл. 34, ал. 1 и ал. 2 от 

Закона за общинската собственост, чл. 9, т. 2 и т. 3, чл. 10, т. 1 от Наредба № 2 за реда за 

придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 
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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Дава съгласие Община Ябланица да придобие възмездно право на собственост върху 

имот с идентификатор 87014.701.2126 с площ от 1223 кв.м., номер по предходен кадастрален 

план: Урегулиран поземлен имот (УПИ) VІІІ-263 (1643) в кв. 54 по действащия регулационен 

план на гр. Ябланица, общ. Ябланица, обл. Ловеч, одобрен със Заповед № 422/20.09.1991г. на 

ОНС-гр. Ловеч и ПУП-ПРЗ одобрен със Заповед № 467/11.07.2002г. на Кмета на Община 

Ябланица, собственост на Милена Попова от гр. София, за сума не по-голяма от 15 000 

(петнадесет хиляди) лв. 

 

         2. Възлага на Кмета на Община Ябланица да извърши необходимите действия за 

възмездно придобиване на собственост и да подпише договор за покупко-продажба с Милена 

Попова. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 13  /тринадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 9 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван Иванов, 

Иван Николов, Любен Василев, Милен Миленов, Полина Иванов, Стефан Пастирков, 

Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – 4 общински съветници – Иван Георгиев, Мариян Иванов, Румен 

Гаврилов, Симо Иванов. 
 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – уточни, че след като Общински съвет е приел 

предложението за решение от кмета на общината няма да подлага на процедура „Гласуване“ 

представеното от страна на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна 

политика, европейски и национални програми, и проекти, търговия, услуги и заетост“ 

предложение за решение. 

 

         По точка 1.8. Процедура за разрешение за изработване на проект за ПУП-ПРЗ 

/подробен устройствен план-план за регулация и застрояване/ в обхват на поземлен имот с 

идент. 87014.34.480 по одобрената Кадастрална карта /КК/ на мест. „Езерото“, гр. Ябланица, 

община Ябланица. 

         Отношение взеха: 

         г-н Румен Гаврилов-представи точката и даде думата на председателя на ПК 

„Териториално развитие, инфраструктура и благоустрояване, селско и горско стопанство, 

транспорт, екология ”. 

         г-н Любен Василев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане 

предложението за решение представено от кмета на общината и подкрепено от ПК 

„Териториално развитие, инфраструктура и благоустрояване, селско и горско стопанство, 

транспорт, екология ”. 

 

          По т. 1.8. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 58 

гр. Ябланица, 09.04.2024г. 
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         Относно: Процедура за разрешение за изработване на проект за ПУП-ПРЗ /подробен 

устройствен план-план за регулация и застрояване/ в обхват на поземлен имот с идент. 

87014.34.480 по одобрената Кадастрална карта /КК/ на мест. „Езерото“, гр. Ябланица, 

община Ябланица. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 и ал. 2 от Закона за местно самоуправление и местна 

администрация, чл. 110, ал. 1, т. 1, чл. 124а, ал. 1 и ал. 5 от Закона за устройство на 

територията, чл.  50, ал. 6 от Правилника за прилагане на Закона за опазване на земеделските 

земи. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Разрешава разработването на проект за подробен устройствен план – план за 

регулация и застрояване (ПУП-ПРЗ), в обхвата поземлен имот  с идент. 87014.34.480 по по 

одобрената Кадастрална карта /КК/ на мест. „Езерото“, гр. Ябланица, община Ябланица, 

област Ловеч. 

 

         2. Възлага на Кмета на Община Ябланица изпълнението на всички действия за 

правилното и законосъобразно процедиране и влизане в сила на решенията. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 13  /тринадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 13 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Милен 

Миленов, Полина Иванов, Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав 

Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

         По точка 1.9. Процедура за разрешение за изработване на проект за изменение на ПУП-

ПРЗ /изменение на подробен устройствен план – план за регулация и застрояване/ в обхват 

УПИ І с отреждане „За административна сграда“, кв. 44, УПИ І-34, кв. 36 и улица от О.Т. 

153-134-133-135-136-420-421 по действащия регулационен план на гр. Ябланица, община 

Ябланица, област Ловеч. 

         Отношение взеха: 

         г-н Румен Гаврилов-представи точката и даде думата на председателя на ПК 

„Териториално развитие, инфраструктура и благоустрояване, селско и горско стопанство, 

транспорт, екология ”. 

         г-н Любен Василев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане 

предложението за решение представено от кмета на общината и подкрепено от ПК 

„Териториално развитие, инфраструктура и благоустрояване, селско и горско стопанство, 

транспорт, екология ”. 

 

          По т. 1.9. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 59 

гр. Ябланица, 09.04.2024г. 
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         Относно: Процедура за разрешение за изработване на проект за изменение на ПУП-ПРЗ 

/изменение на подробен устройствен план – план за регулация и застрояване/ в обхват УПИ І 

с отреждане „За административна сграда“, кв. 44, УПИ І-34, кв. 36 и улица от О.Т. 153-134-

133-135-136-420-421 по действащия регулационен план на гр. Ябланица, община Ябланица, 

област Ловеч. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 и ал. 2 от Закона за местно самоуправление и местна 

администрация, чл. 124а, ал. 1, чл. 134, ал. 1 и ал. 2, чл. 135, ал. 1 - ал. 4 от Закона за 

устройство на територията. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Разрешава изработването на проект за изменение на подробен устройствен план – 

план за регулация и застрояване (ПИПУП-ПРЗ), в обхвата УПИ І с отреждане „За 

административна сграда“, кв. 44, УПИ І-34, кв. 36 и улица с О.Т. 153-134-133-135-136-420-

421 по действащия регулационен план на гр. Ябланица, община Ябланица, област Ловеч. 

 

         2. Възлага на Кмета на Община Ябланица изпълнението на всички действия за 

правилното и законосъобразно процедиране и влизане в сила на решенията. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 13  /тринадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 13 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Милен 

Миленов, Полина Иванов, Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав 

Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

         По точка 1.10. Кандидатстване на Община Ябланица с проектно предложение 

„Реконструкция водопровод улица „Кирил и Методий“ – клон 4, гр. Ябланица“ пред 

Предприятие за управление на дейностите по опазване на околната среда (ПУДООС) за 

отпускане на безвъзмездна финансова помощ. 

          Отношение взеха: 

          г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми, и проекти, търговия, услуги и заетост“. 

          г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. Акцентира вниманието върху отправената препоръка от страна на 

комисията и поясни, че с оглед нейното изпълнение, от страна на кмета на общината е 

внесена информация, от която става ясно, че безвъзмездната финансова помощ за която се 

кандидатства е в размер на 310 000лв. 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – конкретизира текста за решение в частта на т. 1 

- Дава съгласие Община Ябланица да кандидатства с проектно предложение 

„Реконструкция водопровод улица „Кирил и Методий“ – клон 4, гр. Ябланица“ пред 

Предприятие за управление на дейностите по опазване на околната среда (ПУДООС) за 

отпускане на безвъзмездна финансова помощ в размер на 310 000лв. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане 

предложението за решение представено от кмета на общината, подкрепено от ПК „Бюджет и 

финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални 
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програми, и проекти, търговия, услуги и заетост“ и допълнено от страна на г-н Румен 

Гаврилов-председател ОбС. 

 

         По т. 1.10. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 60 

гр. Ябланица, 09.04.2024г. 

 

         Относно: Кандидатстване на Община Ябланица с проектно предложение 

„Реконструкция водопровод улица „Кирил и Методий“ – клон 4, гр. Ябланица“ пред 

Предприятие за управление на дейностите по опазване на околната среда (ПУДООС) за 

отпускане на безвъзмездна финансова помощ. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1 т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА във връзка с т. 12 от Приложение № 

1 на Изискванията за кандидатстване пред Предприятие за управление на дейностите по 

опазване на околната среда (ПУДООС) за отпускане на безвъзмездна финансова помощ за 

проекти в сектор „Управление на водите“. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

          1. Дава съгласие Община Ябланица да кандидатства с проектно предложение 

„Реконструкция водопровод улица „Кирил и Методий“ – клон 4, гр. Ябланица“ пред 

Предприятие за управление на дейностите по опазване на околната среда (ПУДООС) за 

отпускане на безвъзмездна финансова помощ в размер на 310 000лв. 

 

         2. Упълномощава Кмета на Община Ябланица да предприеме всички необходими 

правни и фактически действия във връзка с подготовката, кандидатстването и реализирането 

на проектно предложение при неговото евентуално одобрение. 

 

          3. Допуска предварително изпълнение на решението на основание чл. 60, ал. 1 от 

Административнопроцесуалния кодекс, с оглед защита на особено важен обществен интерес. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 13  /тринадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 13 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Милен 

Миленов, Полина Иванов, Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав 

Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

         По точка 1.11. Кандидатстване на Община Ябланица с проектно предложение 

„Реконструкция вътрешна водопроводна мрежа гр. Ябланица – ул. „Мико Петков“, 

ниска зона от ОТ 219 до ОТ 165“ пред Предприятие за управление на дейностите по 

опазване на околната среда (ПУДООС) за отпускане на безвъзмездна финансова помощ. 

          Отношение взеха: 

          г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми, и проекти, търговия, услуги и заетост“. 

          г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. Акцентира вниманието върху отправените препоръки и поясни, че по 

първата е представена информация от кмета на общината – 314 000лв. е размерът на 
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безвъзмездната финансова помощ, за която се кандидатства. Изрази предположение, че по 

втората препоръка също ще бъдат предприети действия от страна на кмета. 

          г-н Найден Найденов-кмет на общината – изрази предположение дали няма да е по – 

удачно и по двете точки, касаещи тези два проекта Общински съвет да заложи текст – до 

400 000лв. мотивите му за това предложение са, че в момента се изготвят техническото 

остойностяване на проектите, а при ПУДООС има определени референтни цени, които са 

заложени и няма мърдане при тях. 

          г-н Иван Георгиев-общ.съветник – отбеляза, че това няма да е проблем. Общински 

съвет излиза с тези решения по двата проекта. При всички случай другата седмица ще има 

заседания на постоянните комисии и ако се налага някаква промяна могат спокойно да 

внесат ново предложение. 

         г-жа Цонка Василева-зам.-кмет – поясни, че в решението на Общински съвет не се 

изисква конкретна сума за която да се кандидатства, а само че „дава съгласие“ Общината да 

кандидатства с проекта. 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – уточни, че се преминава към процедура 

„Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане предложението за решение 

представено от кмета на общината, подкрепено и допълнено от ПК „Бюджет и финанси, 

общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални програми, и 

проекти, търговия, услуги и заетост“ в частта на втората препоръка,  и с допълнението – „в 

размер на 314 000лв.“. 

 

          По т. 1.11. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 61 

гр. Ябланица, 09.04.2024г. 

 

         Относно: Кандидатстване на Община Ябланица с проектно предложение 

„Реконструкция вътрешна водопроводна мрежа гр. Ябланица – ул. „Мико Петков“, 

ниска зона от ОТ 219 до ОТ 165“ пред Предприятие за управление на дейностите по 

опазване на околната среда (ПУДООС) за отпускане на безвъзмездна финансова помощ. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1 т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА във връзка с т. 12 от Приложение № 

1 на Изискванията за кандидатстване пред Предприятие за управление на дейностите по 

опазване на околната среда (ПУДООС) за отпускане на безвъзмездна финансова помощ за 

проекти в сектор „Управление на водите“. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

          1. Дава съгласие Община Ябланица да кандидатства с проектно предложение 

„Реконструкция вътрешна водопроводна мрежа гр. Ябланица – ул. „Мико Петков“, 

ниска зона от ОТ 219 до ОТ 165“ пред Предприятие за управление на дейностите по 

опазване на околната среда (ПУДООС) за отпускане на безвъзмездна финансова помощ. 

 

         2. Упълномощава Кмета на Община Ябланица да предприеме всички необходими 

правни и фактически действия във връзка с подготовката, кандидатстването и реализирането 

на проектно предложение при неговото евентуално одобрение. 

 

          3. Допуска предварително изпълнение на решението на основание чл. 60, ал. 1 от 

Административнопроцесуалния кодекс, с оглед защита на особено важен обществен интерес. 

 

          Препоръка: В изложението на предложението за решение, представено от Кмета 

на общината, касаещо реконструкция на уличния водопровод по ул. „Мико Петков“ в 
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същото да бъде упоменато и изграждането на връзка между „ниска зона“ и „висока 

зона“ на водопроводната мрежа в гр. Ябланица. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 13  /тринадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 13 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Милен 

Миленов, Полина Иванов, Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав 

Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

          По точка 1.12. Възлагане управление на социална услуга от общ икономически 

интерес „Грижа в дома“ по проект BG05SFPR002-2.001-0180-C02 „Грижа в дома в Община 

Ябланица“, финансиран по Програма „Развитие на човешките ресурси“ 2021-2027г. 

          Отношение взеха: 

          г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна 

политика, европейски и национални програми, и проекти, търговия, услуги и заетост“. 

          г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

          г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – предложи текста на предложението за решение 

да се допълни с нова т. 3. - Допуска предварително изпълнение на решението на основание 

чл. 60, ал. 1 от Административнопроцесуалния кодекс, с оглед защита на особено важен 

обществен интерес, тъй като крайният срок за приемане на решение от страна на Общински 

съвет е 31.03. 2024г. 

          г-жа Диана Василева-гл. експ. СП – уточни, че крайният срок всъщност е 06.04.2024г. 

разговаряла е с представители на Управляващия орган на Оперативно програма „Развитие на 

човешките ресурси“ и от там са обяснили, че в текста на решение трябва да се упомене, че 

социалната услуга ще се предоставя в периода – считано от 07.04.2024г. до 06.10.2024г. 

 

          Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане 

предложението за решение представено от кмета на общината, подкрепено от ПК „Бюджет и 

финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални 

програми, и проекти, търговия, услуги и заетост“, допълнено с нова т. 3 от страна на г-н 

Румен Гаврилов-председател ОбС и с уточнен период на реализация на предоставяне 

социални услуги от страна на г-жа  Диана Василева-гл. експ. СП. 

 

         По т. 1.12. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 62 

гр. Ябланица, 09.04.2024г. 

 

         Относно: Възлагане управление на социална услуга от общ икономически интерес 

„Грижа в дома“ по проект BG05SFPR002-2.001-0180-C02 „Грижа в дома в Община 

Ябланица“, финансиран по Програма „Развитие на човешките ресурси“ 2021-2027г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 и т. 23 от Закона за местно самоуправление и местна 

администрация, във връзка с т. 10.2 от Условията за кандидатстване по процедура чрез 

директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG05SFPR002-2.001 – „Грижа в 

дома“ и приложимия режим по държавна помощ и изискванията за съдържание на актовете 

за възлагане на услуги от общ икономически интерес (УОИИ), и във връзка с изпълнение на 
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проект BG05SFPR002-2.001-0180-C02 „Грижа в дома в Община Ябланица“, финансиран по 

Програма „Развитие на човешките ресурси“ 2021-2027г. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Възлага чрез Кмета на Община Ябланица управлението на социална услуга от общ 

икономически интерес „Грижа в дома” по Проект  BG05SFPR002-2.001-0180-C02 «Грижа в 

дома в Община Ябланица”, финансиран по Програма „Развитие на човешките ресурси” 2021-

2027г., на Дирекция Специализирана администрация, съгласно Договор/Акт за възлагане/ - 

Приложение към настоящото решение, считано от 07.04.2024г. до 06.10.2024г. 

 

         2. Препис от решението да се връчи на Кмета на Община Ябланица за сведение и 

изпълнение. 

 

          3. Допуска предварително изпълнение на решението на основание чл. 60, ал. 1 от 

Административнопроцесуалния кодекс, с оглед защита на особено важен обществен интерес. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 13  /тринадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 13 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Милен 

Миленов, Полина Иванов, Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав 

Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

          По точка 1.13. Приемане на Общинска програма за закрила на детето 2024г. 

         Отношение взеха: 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Образование, култура, здравеопазване, социална политика, младежки 

дейности, спорт и туризъм“. 

         г-н Велизар Николаев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

         г-жа Адрияна Сълева-гл.експ. ИПП – поясни, че срокът за внасяне на проекта на 

общинската програма за разглеждане в Общински съвет е спазен. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ за приемане на представената от кмета на общината 

Общинска програма за закрила на детето 2024г. подкрепена от ПК „Образование, култура, 

здравеопазване, социална политика, младежки дейности, спорт и туризъм“. 

 

         По т. 1.13. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 63 

гр. Ябланица, 09.04.2024г. 

 

         Относно: Приемане на Общинска програма за закрила на детето 2024г. 

 

         На основание чл. 21 ал. 1, т. 12 и ал. 2 от ЗМСМА, във връзка с чл. 3, ал. 1 и ал. 3 от 

Правилника за прилагане на Закона за закрила на детето. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 
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РЕШИ: 

 

         1. Приема Общинска програма за закрила на детето – 2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

         г-н Иван Георгиев-общ.съветник не присъства в залата по време на обявената 

процедура „Гласуване“. 

 

          По точка 1.14. Отчет за изпълнението на Програмата за развитие на туризма на 

територията на община Ябланица 2023г. 

         Отношение взеха: 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Образование, култура, здравеопазване, социална политика, младежки 

дейности, спорт и туризъм“. 

         г-н Велизар Николаев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ за приемане на представеният от кмета на общината 

отчет подкрепен от ПК „Образование, култура, здравеопазване, социална политика, 

младежки дейности, спорт и туризъм“. 

 

         По т. 1.14. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 64 

гр. Ябланица, 09.04.2024г. 

 

         Относно: Отчет за изпълнението на Програмата за развитие на туризма на територията 

на община Ябланица 2023г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от Закона за местно самоуправление и местна 

администрация, във връзка с чл. 12, ал. 1 от Закона за туризма. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения отчет за изпълнение на Програмата за развитие на туризма в 

община Ябланица за 2023г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 13  /тринадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 13 общински съветници;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

          По точка 1.15. Приемане на Програма за развитие на туризма на територията на 

община Ябланица за 2024г. 

         Отношение взеха: 
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         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Образование, култура, здравеопазване, социална политика, младежки 

дейности, спорт и туризъм“. 

         г-н Велизар Николаев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ за приемане на представената от кмета на общината 

Програма за развитие на туризма на територията на община Ябланица за 2024г. подкрепена и 

допълнена от ПК „Образование, култура, здравеопазване, социална политика, младежки 

дейности, спорт и туризъм“ с отправената препоръка. 

 

         По т. 1.15. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 65 

гр. Ябланица, 09.04.2024г. 

 

         Относно: Приемане на Програма за развитие на туризма на територията на община 

Ябланица за 2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от Закона за местно самоуправление и местна 

администрация, във връзка с чл. 12, ал. 1 от Закона за туризма. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема Програмата за развитие на туризма в община Ябланица през 2024г. 

 

         Препоръка: Да бъде провеждана ежегодна среща с представителите на фирмите, 

регистрирани по Закона за туризма, и предлагащи туристически услуги на територията 

на община Ябланица. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 13  /тринадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 13 общински съветници;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 1.16. Приемане на отчет за изпълнението на Програмата по опазване на 

околната среда в община Ябланица за 2023г. 

         Отношение взеха: 

         г-н Румен Гаврилов-представи точката и даде думата на председателя на ПК 

„Териториално развитие, инфраструктура и благоустрояване, селско и горско стопанство, 

транспорт, екология ”. 

         г-н Любен Василев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ за приемане на представеното предложение за решение 

от кмета на общината подкрепено от ПК „Териториално развитие, инфраструктура и 

благоустрояване, селско и горско стопанство, транспорт, екология ”. 

 

         По т. 1.16. Общински съвет прие 
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РЕШЕНИЕ 

 № 66 

гр. Ябланица, 09.04.2024г. 

 

         Относно: Приемане на отчет за изпълнението на Програмата по опазване на околната 

среда в община Ябланица за 2023г. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 79, ал. 5 от Закона за 

опазване на околната среда. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

          1. Приема представения отчет за изпълнението на Програма за опазване на околната 

среда в община Ябланица за 2023г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 13  /тринадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 13 общински съветници;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

         По точка 1.17. Приемане на отчет за изпълнението на Програмата за управление на 

дейностите по отпадъците в община Ябланица за 2023г. 

         Отношение взеха: 

         г-н Румен Гаврилов-представи точката и даде думата на председателя на ПК 

„Териториално развитие, инфраструктура и благоустрояване, селско и горско стопанство, 

транспорт, екология ”. 

         г-н Любен Василев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ за приемане на представеното предложение за решение 

от кмета на общината подкрепено от ПК „Териториално развитие, инфраструктура и 

благоустрояване, селско и горско стопанство, транспорт, екология ”. 

 

         По т. 1.17. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 67 

гр. Ябланица, 09.04.2024г. 

         Относно: Приемане на отчет за изпълнението на Програмата за управление на 

дейностите по отпадъците в община Ябланица за 2023г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА във връзка с  чл. 52, ал. 9 от Закона за 

управление на отпадъците. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения отчет за изпълнение на Програмата управление на дейностите 

по отпадъците в община Ябланица за 2023г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 13  /тринадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 13 общински съветници;  
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         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

          По точка 1.18. Отчет за извършените дейности и извършените разходи по 

сметосъбиране, сметоизвозване и поддържане на териториите за обществено ползване в 

община Ябланица за периода 01.01.2023г. – 31.12.2023г. 

          Отношение взеха: 

          г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми, и проекти, търговия, услуги и заетост“. 

          г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия и акцентира вниманието върху отправената препоръка от страна на 

комисията. 

 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – уточни, че се преминава към процедура 

„Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане предложението за решение 

представено от кмета на общината, подкрепено и допълнено от ПК „Бюджет и финанси, 

общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални програми, и 

проекти, търговия, услуги и заетост“ с отправената препоръка. 

 

         По т. 1.18. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 68 

гр. Ябланица, 09.04.2024г. 

 

         Относно: Отчет за извършените дейности и извършените разходи по сметосъбиране, 

сметоизвозване и поддържане на териториите за обществено ползване в община Ябланица за 

периода 01.01.2023г. – 31.12.2023г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 7, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 66 от 

Закона за местните данъци и такси и Решение № 424/22.12.2022г. на Общински съвет. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения отчет за извършените дейности и извършените разходи по 

сметосъбиране, сметоизвозване и поддържане на териториите за обществено ползване в 

община Ябланица за периода 01.01.2023 - 31.12.2023г. 

 

         Препоръка: Да продължи досегашната практика представения отчет за 

извършените дейности и извършените разходи по сметосъбиране, сметоизвозване и 

поддържане на териториите за обществено ползване в община Ябланица да бъде внасян 

за разглеждане в Общински съвет на тримесечия. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 13  /тринадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 13 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Милен 

Миленов, Полина Иванов, Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав 

Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 
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         По точка 1.19. Информация за изпълнението на дългосрочната програма за 

насърчаване  използването на енергия от възобновяеми източници и биогорива за периода 

2019-2029г. и Краткосрочната програма за насърчаване използването на енергия от 

възобновяеми източници и биогорива на Община Ябланица за 2023-2025г., през отчетната 

2023г. 

         Отношение взеха: 

         г-н Румен Гаврилов-представи точката и даде думата на председателя на ПК 

„Териториално развитие, инфраструктура и благоустрояване, селско и горско стопанство, 

транспорт, екология ”. 

         г-н Любен Василев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представеното предложение за решение от кмета на общината подкрепено от ПК 

„Териториално развитие, инфраструктура и благоустрояване, селско и горско стопанство, 

транспорт, екология ”. 

 

         По т. 1.19. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 69 

гр. Ябланица, 09.04.2024г. 

 

         Относно: Информация за изпълнението на дългосрочната програма за насърчаване  

използването на енергия от възобновяеми източници и биогорива за периода 2019-2029г. и 

Краткосрочната програма за насърчаване използването на енергия от възобновяеми 

източници и биогорива на Община Ябланица за 2023-2025г., през отчетната 2023г. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 10, ал. 3, т. 2 от Закона за 

енергията от възобновяеми източници, Решение № 15/26.11.2019г. и Решение № 

412/29.11.2022г. на Общински съвет. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представената информация за изпълнението на дългосрочната програма за 

насърчаване  използването на енергия от възобновяеми източници и биогорива за периода 

2019-2029г. и Краткосрочната програма за насърчаване използването на енергия от 

възобновяеми източници и биогорива на Община Ябланица за 2023-2025г., през отчетната 

2023г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 13  /тринадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 13 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Милен 

Миленов, Полина Иванов, Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав 

Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

          По точка 1.20. Информация за състоянието на водоемите и коритата на реките, и 

деретата. 

         Отношение взеха: 
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         г-н Румен Гаврилов-представи точката и даде думата на председателя на ПК 

„Териториално развитие, инфраструктура и благоустрояване, селско и горско стопанство, 

транспорт, екология ”. 

         г-н Любен Василев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

        г-н Драгомир Марков-общ.съветник – изрази предположение, че за да бъде изготвена 

тази информация вероятно деретата и язовирите са обходени, но конкретно дерето на река 

Ябланска, в участъка си, разделящ центъра на града от жилищния квартал „Изток“ и „Козур 

махала“ не е почистено. Освен храсти, има и дървета, като едно от тях вече се враства и 

обзема пешеходната част на моста. Направи предложение да се направи оглед и евентуално 

да се предприемат някакви мерки, за да не стигне в даден момент до неприятни неща. 

          г-н Владимир Василев-мл.експ. СП – обясни, че през изминалата седмица група от 

общите работници са успели за два дни да слязат и да почистят дерето в този участък от 

насъбралите се битови отпадъци. За съжаление нещата пак са същите и не личи, че е било 

почистено. 

          г-н Драгомир Марков-общ.съветник – потвърди, че боклука, който се е бил натрупал 

там наистина е изчистен, но в изказването си е имал в предвид храстите и дърветата, които 

растат в дерето. 

          г-н Найден Найденов-кмет на общината – уточни, че Общината е предприела мерки по 

почистване от натрупаните боклуци на всички дерета и крайпътни участъци, тъй като има 

предстои проверка от РИОСВ. Щекотлива тема е чистота на града и населените места, както 

каза и д-р Гаврилов. Но трябва да се знае, че това не е отговорност само на Общината и на 

Общински съвет, а и на всеки един гражданин. Към настоящия момент не е започнало 

почистване на дерето на р. Ябланска тъй като то ще бъде обхванато с проекта за втория 

градски център, който все още не е одобрен. Общината сама по себе си няма възможност и 

ресурс, с който да извърши това почистване и евентуално може да се наложи да бъде наета 

фирма, която да извърши почистването. Общинските съветници трябва да знаят, че стои 

проблема и с поддръжката на язовирите. 1000лв. е глобата за непочистена и неподдържана 

язовирна стена и съответните прилежащи съоръжения. За съжаление не са успели да върнат 

язовирите в собственост на държавата, тъй като тя трябва да обезщети собствениците на 

частни имоти, които попадат в сервитута на язовира, но държавата не желае да ги 

обезщетява. А трябва да се знае, че при една проверка, при непочистена и неподдържана 

язовирни съоръжения държавата определя фирма, която да извърши почистването, но 

Общината е тази, която ще трябва да плати тези дейности. Същото е и с наемателите на 

язовирите. Тяхно е задължението да почистват и да поддържат в добро състояние както 

стената на язовира, така и съоръженията към тях, но до настоящия момент никой не го 

изпълнява. Действително болна тема е чистотата, но Общината няма средства. Търсят се 

хора, с които да се извърши почистване на деретата, включително и от дървета и храсти. 

Дърветата, които бяха премахнати ще бъдат предоставени на читалища и детски градини, 

които през зимния сезон се отопляват на дърва.  

         г-н Иван Георгиев-общ.съветник – акцентира вниманието върху информацията, че 

частта касаеща изпълнението на дейностите по почистване на дерето и осигуряване 

проводимостта на реката в с. Орешене е приключило в срок, но няма заключение като при 

останалите изброени реки. Попита добре ли или не е добре проводимостта? 

         г-жа Мая Петкова-кмет с. Орешене – обясни, че е обходила дерето, но не навсякъде е 

почистено и има нови две оплаквания за нанесени щети от фирмата-изпълнител. 

         г-н Найден Найденов-кмет на общината – уточни, че изпълнението на дейностите по 

проекта все още не са приключили и дерето не е завършено. Има довършителни неща, които 

предстоят да бъдат реализирани. Изрази мнение, че е техническа грешка посочения в 

информацията текст, че е дейностите са приключили. 
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          г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – отбеляза, че се преминава към процедура 

„Гласуване“ за приемане на представената от кмета на общината информация като текста 

„Изпълнението на дейностите приключиха в срок“ отпада. 

 

          По т. 1.20. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 70 

гр. Ябланица, 09.04.2024г. 

 

         Относно: Информация за състоянието на водоемите и коритата на реките, и деретата. 

  

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 8, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

        1. Приема представената информация за състоянието на водоемите и коритата на реките 

и деретата на територията на община Ябланица като отпада следния текст от информацията - 

„Изпълнението на дейностите приключиха в срок“. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 13  /тринадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 13 общински съветници;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

          По точка 1.21. Процедура за одобряване на проект за ел.схема и ПУП-ПП (Подробен 

устройствен план- парцеларен план) за кабел НН (ниско напрежение) за присъединяване на 

фотоволтаична електроцентрала за производство на електрическа енергия с мощност до 60 

kW от възобновяеми източници на покрива на съществуваща сграда с идент.87014.37.243.1 в 

ПИ с идент.87014.37.243 по одобрената КККР на местност „Голяма гора“, гр.Ябланица, 

община Ябланица – за собствени нужди и продажба. 

         Отношение взеха: 

          г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата за мнения и 

предложения. 

          г-н Иван Георгиев-председател ПК – предложи да преминат към процедура 

„Гласуване“. 

         С 13 гласа „За” общинските съветници подкрепиха процедурното предложение на 

г-н Иван Георгиев-общ.съветник. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представеното предложение за решение от страна на кмета на общината. 

 

         По т. 1.21. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 71 

гр. Ябланица, 09.04.2024г. 

 

         Относно: Процедура за одобряване на проект за ел.схема и ПУП-ПП (Подробен 

устройствен план- парцеларен план) за кабел НН (ниско напрежение) за присъединяване на 

фотоволтаична електроцентрала за производство на електрическа енергия с мощност до 60 

kW от възобновяеми източници на покрива на съществуваща сграда с идент.87014.37.243.1 в 
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ПИ с идент.87014.37.243 по одобрената КККР на местност „Голяма гора“, гр.Ябланица, 

община Ябланица – за собствени нужди и продажба. 

  

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 и ал. 2 от ЗМСМА и чл. 129, ал. 1 от Закона за 

устройство на територията. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

          1. Одобрява проекта за ел. схема и ПУП-ПП за кабел НН за присъединяване на 

фотоволтаична електроцентрала за производство на електрическа енергия с мощност до 60 

kW от възобновяеми източници на покрива на съществуваща сграда с идент. 87014.37.243.1 в 

ПИ с идент.87014.37.243 по одобрената КККР на местност „Голяма гора“, гр.Ябланица, 

община Ябланица – за собствени нужди и продажба. 

          2. Възлага на Кмета на Община Ябланица изпълнението на всички действия за 

правилното и законосъобразно процедиране и влизане в сила на решенията. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 13  /тринадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 13 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Милен 

Миленов, Полина Иванов, Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав 

Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

         По точка 2. Питания, мнения, разни. 

         Отношение взеха: 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС: 

         - До момента писмени питания не са постъпили в деловодството на Общински съвет и 

давам думата за устни такива. 

         г-жа Даниела Найденова-гражданин: 

          – На основание чл. 84, т. 1, 2 и 3 от Правилника има право в рамките на три минути да 

отправи конкретни питания. Значи имам предложение. Виждам, че на основание чл. 56, ал. 9 

от Правилника имат право да работят двете комисии, но това все пак е понякога. Нон-стоп 

двете комисии Бюджет и финанси и Териториално развитие водят заедно заседанията си. 

Вътре хората се повтарят. И непрекъснато се водят от Иван Георгиев, които се държи грубо. 

Виждам, че Любен Василев е много по-диалогичен. Разбираме му какво казва и много по-

ясно се записва какви са решенията. Миналият път присъствахме на двете комисии и десет 

пъти питаха едните какво реши тази комисия, какво реши другата. Това й прилича, запишете 

го конкретно. Аз като получавам заплата да преподавам на две паралелки, да взема да ги 

събера в една, че да ми е по-лесно и по-бързо. Значи, има такива случаи. Когато трябва и 

може да бъдат заедно. Но това е нон-стоп заедно и Иван Георгиев непрекъснато изземва 

статута или как да го кажа взима позицията на Любен Василев, който се справя перфектно и 

му разбираме какво говори.  Даже и в случая за дерето по последната точка. Предложението 

ми е, възможно най-много, тези две комисии да работят по отделно. Та като видим 

протоколите да можем да разберем, та даже и някои от общинските съветници да могат да 

разберат какво се гласува. Например – много ми е странно как Велизар не знае и тя е щяла да 

попита същото? Ако вие не одобрите тези разходи на кмета какво става?!? Вие 

подигравателно казахте „ха-ха“ все едно не се е запознал с Правилника, но аз също не 

виждам в Правилника какво става, ако примерно, този трактор за 42 000лв., обаче кмета е 

преценил, че сега е момента, даже Любен Василев го подкрепи миналия път, че го купил за 

80 000лв., за да не изпусне момента. Какво пък толкова става с другите 40 000лв.?!? Не се 
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пулете! Да, питам!?! Както същия логичен въпрос е какво става като вие нямахте право да 

гласувате втори заместник-кмет, а вие си го гласувахте? Кажете ми? Някой да ми отговори! 

И Велизар успява да цитира толкова членове, а пък не знае какво става когато вие не сте 

одобрили на кмета нещо! И вие не му отговорихте, защото ще го „свиете“ после и ще му 

кажете да не задава такива въпроси. Това ми единият въпрос! И го запишете много 

конкретно. Не „каза се“! Казват го гражданите! Това ми е към протоколчика. Защото „каза 

се“, разбрахме се всички, такива думи няма. Така! Другият ми въпрос е, той е конкретен, аз 

съм учителка и обичам да говоря конкретно. ПУДООС. Ние сме имали проект, каквито вие 

ще имате два. Тъй като тук се вижда една война между Общински съвет, част от Общински 

съвет, и кмета. Всички знаем, че ПУДООС, защото ние в училище имаме проект и „Слава 

Богу“ без да искаме решение на Общински съвет. Когато дойдат и видят, значи проекта беше 

за 7500лв., сега кандидатстваме за друго. Казвам ви пример, които се случи и в Община 

Угърчин. В една касетка беше, значи за 7500лв., около която имаше посадени цветя. Идва 

едно дете, изключено от друго училище, не при нас, и кърти цветята за беля. Знаете, че 

ПУДООС брои всяка плочка и тези пари не им ги признаха. Ако вие кандидатствате, 

примерно за 310 000лв. и ви одобрят, и после ПУДООС ви „резне“ средства пак ли 

Общински съвет ще каже, че сте ги откраднали? Искам да знам как после ще го отчетете, 

след като Общински съвет трябва винаги да казва това. И така се води разговор, че да се 

върви към ограбване и орязване на възможностите за реакция. А ПУДООС реагира за 2-3 

дни. Миналият път ви казах, че сега например, ПУДООС за общини и училища, изброени са 

заедно и са 2137 кандидата. На някои това може да не им говори нищо и последното 

предложение е – а бе някои от общинските съветници да почва да казва „да“ или „не“, стига 

с това „въздържали се“. Гражданите са ви избрали тука да имате мнение! И поне разберете 

какво гласувате! Половината, една половина, като се гласуваше преди малко едното после  се 

чудеха как да гласуват другото. Не се бутайте! Не се гледайте! Не се чакайте! Прочетете си 

дневния ред, който ви е даден! Ние сме го изчели, като сме дошли. Това ми е предложението. 

Три минути. 

         г-н Иван Георгиев-общ.съветник: 

         –  Никой не е гласувал „въздържал се“. 

         г-жа Даниела Найденова-гражданин: 

         – Някои са непрекъснато „въздържали се“ и не им се чува думата. 

         г-н Иван Георгиев-общ.съветник: 

         – Г-н председател, направете забележка на г-жа Найденова, да спре с изказванията, тъй 

като е изтекло времето за това. 

         г-жа Даниела Найденова-гражданин: 

         – Трите ми минути не са изтекли. Накрая господине вземете му думата, защото сега се 

изказват граждани и изказва тяхното мнение, че те виждат, няма да повтаря думите „мъртви 

души“, разбрахме, че това е роман на Гогол. Вие сте избрани тук, за да имате едно 

отношение към града. Не е нормално дали да се разрешава да се кандидатства с проект. Ми 

после като видите, че не ви харесва, просто няма да го изпълнявате. И няма да получите 

парите. Всички кандидатстват с проекти. Не сме малоумни! Говоря за нас. 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС: 

         – Благодаря на г-жа Даниела Найденова за изказването с една малка забележка – да се 

въздържа от обидни квалификации. 

         г-жа Даниела Найденова-гражданин: 

         – „Малоумни“ се отнасят за нас, а не за вас. 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС: 

         – Казвам го по принцип, а не за изказването направено, от Вас, току що. По принцип 

Вие правите обидни квалификации. 

         г-жа Даниела Найденова-гражданин: 

         – По принцип кажете кого съм обидила? Конкретно! 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС: 
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         – За днес ли говорите? 

         г-жа Даниела Найденова-гражданин: 

         – По принцип. 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС: 

         – На миналото заседание казахте, че кметовете са неграмотни. 

         г-жа Даниела Найденова-гражданин: 

         – Нещо сте се объркали. Аз казах, че се учудвам как може да пишат във Фейсбук, а не 

могат да си представят едно искане. Поправете се и ми се извинете, сега! Като сте толкова 

културен! Направете си забележка на общинските съветници, защото не сме ви избрали и 

учениците също са част от тази община. Запишете го! 

         г-н Любен Василев-общ.съветник: 

         – За пореден път чувам, че общинските съветници не разбират какво се говори и т.н. 

Той не разбирал, половината хора не разбират! Напротив! Идват на комисиите, защото точно 

там се изясняват и отработват всички въпроси и неща, за да може след това на заседанието на 

Общински съвет да се вземат само решенията. Защо, за пореден път, тук някой е дошъл да 

им обяснява как нищо не разбират?!? Представители са на група хора, които са гласували за 

тях и те представляват точно тази група.  А г-жа Найденова не е гласувала за тях. 

         г-жа Даниела Найденова-гражданин: 

         – Аз, принципно съм гласувала за Велизар и се питам, понеже същия въпрос има и към 

мен. 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС: 

         – Г-жо Найденова, не взимайте думата без да Ви е дадена. 

         г-н Любен Василев-общ.съветник: 

         – Заявявам, че изказването, че съм подкрепил кмета не е вярно. Не съм подкрепил г-н 

Пеев за разходваните 44 000лв. за трактора! Даже попитах от къде са пренасочени тези 

средства, защото напълно е възможно да са дадени от някой дарител?! Подкрепих е кмета по 

отношение закупуването на техниката, с която да се организира и поддържа чистотата в 

общината. Но, за багера не съм подкрепил разходването на тези 44 000лв. И нека да не се 

слагат етикети и да се изказват обиди! 

          г-жа Даниела Найденова-гражданин: 

          – И как съм ви обидила? 

          г-н Любен Василев-общ.съветник: 

          – Като твърдите, че общинските съветници не разбират какво се говори. 

         г-жа Даниела Найденова-гражданин: 

         – Велизаре, вие разбрахте ли какво казаха? Отговориха ли ви какво се случва с тези 

средства?  

         г-н Любен Василев – общ.съветник: 

         – Има ЗМСМА и да го прочетете. Раздаден е. На книжка. Ако някой не разбира да 

дойде и да попита, ще му бъде обяснено. А, не е и нужна книжката. Всеки влиза в Google и 

чете. Няма нищо против, че не се знае. Трети мандат е общински съветник и всички тук 

трябва да знаят, че материята е голяма,  но четеш и питаш. Нека да не си мислят, че като си 

влязъл тук и хоп всичко става. Не е така. Има неща, които и на него не са му ясни. 

          г-жа Даниела Найденова-гражданин: 

          – Добре, конкретен въпрос. Вие казвате, че не ви харесва този разход, какво става…… 

          г-н Румен Гаврилов-председател ОбС: 

          – г-жо Найденова, за пореден път Ви правя забележка да не взимате думата без да тя да 

Ви е дадена от мен. Това не е свободен разговор и не сме на общоградско събрание! 

         г-жа Даниела Найденова-гражданин: 

          – Казах, че аз и той (Велизар) не разбрахме и ви помолихме да отговорите какво става с 

това?! 

         г-н Иван Георгиев-общ.съветник: 
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         – Законът е ясен и категоричен. Тук не сме, за да се обучаваме. Това си е Ваш проблем. 

Незнанието на закона не Ви освобождава от отговорност. Това е основен принцип. Както за 

г-жа Найденова, така и за общинските съветници, така и за всички останали. Нямам 

намерение повече да слуша изказванията на г-жа Найденова още повече, че Общински съвет 

има още работа за вършене. 

         г-жа Даниела Найденова-гражданин: 

         – Едно заседание може да бъде до 4 часа. 

         г-н Иван Георгиев-общ.съветник: 

         – Едно заседание може да бъде и по-дълго, но това го решава Общински съвет. 

Предлагам да спрете с говоренето, защото ставате смешна, още повече че влизате и в 

конфликт на интереси като съпруга на кмета на общината. 

         г-жа Стефка Попова-гражданин: 

         – Давам ви пример с приетите и гласувани възнаграждения на общинските съветници 

от Сухиндол, които са си гласували половината от размера на получаваните възнаграждения. 

Защо също като тези общински съветници там и вие да не си гласувате половината от 

заплатите?! Би било добре да помислите по този въпрос! 

         г-н Найден Найденов-кмет на общината се изправи и тръгна към г-н Милен Миленов-

общ.съветник: 

         - В началото на заседанието по т. 1.1. - приемане на Програмата за управление на кмета 

на Община Ябланица за срока на мандат 2023-2027г. за мое учудване никой не е взе 

отношение. А това е важен документ, с който се определя политиката за управление на 

общината през целия мандат. Как да я изпълнява тази програма след като няма бюджет, чрез 

който да реализирам заложените дейности. Говори се, че съм спрял бюджета, но всъщност 

само оспорвам факта, че Общински съвет си е надхвърлил правомощията в определени 

дейности, които касаят ежедневната работа на Администрацията. Нямало да се допусне 

«модела Летница»! И «модела Летница» няма да се развива тук! Добре! Я кажи Милене, има 

ли от един месец автобус с работници от с. Брестница, които пътуват до Летница, за да 

работят там?!?  

          г-н Милен Миленов-общ.съветник: 

          – Има работници от Брестница, които пътуват за работа в Летница, но това не е от сега. 

Не желае обаче да бъде намесван в семейните им войни и тях да си ги водят на друго място, а 

не в залата на Общински съвет.  

         г-н Найден Найденов-кмет на общината: 

         – След като ме спирате, кажете, как ще задържим младите хора в Ябланица?! Защо  

продадохте БКС-то? Знаете ли, че в Летница има БКС и то никога не е продавано? Знаете ли, 

че Община Етрополе възстанови БКС-то си?! Защо продадохте Поликлиниката? За да я 

изкупи Гаврилов! Половината от Поликлиниката е закупена от него и ако той спре да работи 

един ден, спокойно може да си направи там публичен дом! Какво е един град без 

Поликлиника? Без възможност хората да получават качествена медицинска помощ?! Не само 

общината, ами и страната е потънала в боклук! 

         г-н Любен Василев-общ.съветник: 

         – Защо тези въпроси се задават на нас, след като това нещо е направено преди три 

мандата?! 

         г-н Найден Найденов-кмет на общината: 

         – Има много неща, които са изтървани, но аз ще намеря начин да се справя. И тази 

война, която се води срещу мен, няма да ме откаже. Не ми е за първи път. И на времето 

комунистите са ме спирали и са ме гонили, но въпреки това съм успял. В интерес на 

гражданите няма да жали Общината! 

 

         След изказването си г-н Найден Найденов-кмет на общината демонстративно 

напусна заседанието на Общински съвет, шумно затваряйки на излизане вратата на 

залата. 
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          г-жа Даниела Найденова-гражданин – подкрепи изказването на г-н Найденов, 

заяви, че си тръгва тъй като няма желание да присъства повече. Обърна се към 

Велизар Николаев-общ.съветник и му препоръча да си научи законите, а на г-н Румен 

Гаврилов-председател ОбС заяви, че го обича, но си тръгва преди да бъде изгонена от 

него. 

          г-н Румен Гаврилов-председател ОбС стана и придружи г-н Найденова до изхода 

на залата. 

 

          г-н Милен Миленов-общ.съветник – се обърна към съветниците и поясни, че хората, 

които пътуват от Брестница и работят в Летница, го правят за надница от 25 лв. на ден. Това 

е „модела Летница“! Нека си направят изводите! 

          г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – отбеляза, че предложението за продажба на 

обособени части от Поликлиниката не е негово. Да, бил е редови общински съветник, когато 

това нещо се е случило и е гласувал да бъде извършена тази продажба. Мотивите за това 

предложение на Общината тогава, е че тя няма възможността да поддържа сградата и 

разположената техника в нея. Нека да се знае, че той не е едноличен собственик на всички 

помещения в Поликлиниката. Освен от него, помещения са закупени от д-р Ралчовски,  д- 

Дачева, както и от други лекари от гр. Тетевен. Всеки може да провери, че процента 

собственост върху сградата от страна на всички тези хора, които е изброил е много по-малък 

от процента, собственост на Общината.  

         г-жа Стефка Попова-гражданин – обясни, че тези дни е посетила Поликлиниката и 

попита д-р Гаврилов защо не са изметени стъпалата от нападалите борови иглички? 

        г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – отговори на г-жа Попова, че едва ли този 

проблем с боровите иглички е толкова голям в сравнение с факта, че сградата на 

Поликлиниката има спешна нужда от ремонт. Факт е, че Общината като съсобственик с по-

голям дял не предприема през последните години никакви мерки, но за сметка на това се 

обвиняват останалите собственици, че нищо не се случва! Това доказва, за поред път, че 

кмета на общината не познава материята! Даде пример с договора, който е подписал, като 

купувач на обособена част от сградата, в който ясно е записано, че не може да ползва 

помещенията за други цели освен за предоставяне на медицински и здравни услуги. Сами 

виждат, че при това положение няма как да отвори публичен дом, заяви той! Що се касае до 

БКС, всички трябва да са наясно, че тази общинска фирма през последните години от своето 

съществуване се издържаше от приходите на Аптеката. Докато в един момент, новите 

собственици на бившето Окръжно аптечно предприятие не си прибраха аптеката.  Тогава           

общинската фирма „БКС“ беше обявена във финансова несъстоятелност и закрита. Да в 

Летница има БКС и то не е закрито, защото това е въпрос на местна общинска политика. 

Трябва да се знае, че нееднократно заедно с г-н Иван Георгиев са предлагали на кмета на 

общината да се закупи техника, та даже и втора употреба, с която Общината да може сама да 

извършва дейностите по сметосъбиране и сметоизвозване, включително поддържане 

чистотата на града и населените места. 

         г-н Иван Георгиев-общ.съветник – уточни, че се правят опити вниманието да бъде 

отклонено от случващото се и риторично попита колко пъти общинските съветници трябва 

да са виновни за това?!? Има направено предложение от тяхна страна, но е по-лесно да се 

мълчи. И 20 проекта да се разработят и да се кандидатства с тях, след като хората не виждат 

реално нещо да се прави или да се е случва, няма никаква полза. Има следните въпроси, като 

отговорите, на които, да бъдат дадени на следващото заседание на Общински съвет: 

         1. Да бъде дадена конкретна дата, до която входовете/изходите на Ябланица ще бъдат 

изчистени от натрупаните боклуци. 

         2. Какви мерки и до коя дата ще бъдат предприети мерки за осигуряване на 

обществения ред и чистота в идеалния център на Ябланица и пазара. 

         3.  Да бъде представен график за почистване на населените места на територията на 

община Ябланица. 
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         4. Кога ще бъде премахнат незаконно поставения фургон до изградената детска 

площадка в близост до местен път за мах. „Нановица“, гр. Ябланица.  

         Ако не може Администрацията да се справи с тези проблеми, да си признае, за да може 

Общински съвет заедно с РУ „Полиция“ да вземе мерки. 

  

         По направеното изказване и отправените въпроси от страна на г-н Иван Георгиев-

общ.съветник касаещ чистота  мнение изразиха: г-жа Мая Петкова-кмет с. Орешене, Невена 

Давидкова-кмет с. Батулци, г-н Румен Гаврилов-председател ОбС, г-н Любен Василев-

общ.съветник, г-жа Цонка Василева-зам.-кмет, г-н Иван Николов-общ.съветник. 

 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – заяви, в отговор на предложението на г-жа 

Стефка Попова, относно възнаграждението на общинските съветници, че изборът на кмет на 

община е мажоритарен, но ключовите решения се взимат от общинския съвет, чийто състав и 

действия често са неясни за гражданите и това е проблем. В публичното пространство голяма 

част от работата на общинските съветници остава в сянка. Но изключително погрешно и 

подвеждащо е твърдението, че дейността им се ограничава единствено с участие и гласуване 

по време на сесията на общинския съвет. Сред задълженията на всеки един общински 

съветник, които са регламентирани в Правилника за дейността на общинския съвет, са 

участие в минимум една и максимум три постоянни комисии, които заседават всеки месец. В 

общинския съвет на Ябланица постоянните комисии са 5, разпределени по ресори. Освен 

участие в постоянните комисии при Общински съвет Ябланица и НСОРБ, общинските 

съветници са част от съставите и на други общински съвети и  комисии – Общински съвет за 

намаляване риска от бедствия, Комисия по безопасност на движението и т.н. Ежемесечни 

заседания провеждат и други комисии, напр. ОЕСУТ, които са със статут на смесено участие 

– представители на общински съвет и на общинска администрация, както и експерти от 

други институции. Общинските съветници участват и в работни групи във връзка с обменяне 

на мнения по актуални въпроси. Към настоящия момент активните работни групи са няколко 

според наболелите обществени проблеми. Активно действаща такава например е групата по 

програмата „РОМАКТ“. Това е съвместна инициатива за подпомагане на кметове на общини 

за работа в сътрудничество с местните ромски общности за разработване на политики и 

публични услуги, които да приобщават всички, включително ромите. Съветниците участват 

в заседания на постоянни съвети към Областна администрация, на които са редовни членове 

- Областен съвет за развитие, Областен съвет за намаляване риска от бедствия и др. Част от 

задълженията на общинските съветници, като избрани да представляват ябланчани в 

институцията на местно управление, е провеждането на срещи с граждани. Въз основа на 

техните искания или проблеми биват изготвени предложения за решения в общинския съвет 

или отправяне на питания към кмета, които влизат в дневния ред на ежемесечното заседание. 

Отделно от тези преки задължения и ангажименти общинските съветници участват в 

обществени обсъждания на стратегически документи, обучения и срещи с различни 

организации. Всеки общински съветник би трябвало да има ясното самосъзнание да работи в 

интерес на гражданите и тяхното благоденствие. Това са и думите на клетвата, която 

полагаме при встъпване в управлението. Всеки общински съветник също така взема 

индивидуално решение за това как да използва средствата, които получава като 

възнаграждение от дейността си в общинския съвет. За обществеността остава неразкрито, 

но настоящите полемики налагат да го обявя, че заплати са били дарявани за различни каузи 

и организации, мнозина съветници  даряват за социално слаби, нуждаещи се от лечение и т.н. 

Това обаче са неща, които не се афишират, тъй като благотворителната инициатива е лично 

осъзнато действие и възпитанието изисква това да не бъде публично разгласявано. В 

заключение отбеляза, че Общински съвет Ябланица през настоящия мандат е изправен пред 

сериозен проблем, какъвто до сега не е имало, а именно желанието на кмета на общината да 

управлява еднолично общината без общинския съвет. Това няма как да стане, защото кметът 

по закон няма право и не може да управлява Общината като частната си фирма. Това 
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всъщност е проблема! Трябва да се има в предвид, че местната власт в България е 

конструирана така, че кметът не може да управлява без общинският съвет да е приел 

решения по въпросите, свързани с развитието на общината. Дейността на общинския съвет 

обаче се подпомага от местната администрация, която е назначавана и ръководена от кмета. 

Тази зависимост между тях им налага да си сътрудничат, за да могат да изпълняват 

функциите си. Кметът е избран от населението, за да изпълнява предизборната си програма, 

а съветът определя дали това ще се случи със своята подкрепа за предложенията му. В 

унисон на това ще отговори и на въпроса поставен от г-н Велизар Николаев – средствата  

разходвани без решение на Общински свет, кметът на трябва да ги възстанови от собствения 

си джоб в бюджета на Общината! 

         г-н Любен Василева-общ.съветник – отбеляза, че тяхната работа като общински 

съветници не е да стоят тук в залата и само да си вдигат ръката при гласуване, а да намерят 

начините и средствата, за да помогнат нещо да се случи, но никой не им позволява! Даде 

конкретен пример. Подчерта, че не се дава шанс, а същевременно се отправят обвинения, че 

общинските съветници са лоши. Прав е г-н Гаврилов Общината не е частна фирма! 

         г-жа Ваня Нейкова-гражданин – обясни, че единственото, което се забелязва от 

гражданите е, че нищо не се случва в този град. Боклуци навсякъде, транспортът е сведен до 

минимум и няма никаква връзка нито с Плевен, нито с Тетевен и т.н. Никой не го 

интересува, че хората ползват зелените площи за тоалетна. Това е недопустимо, заяви тя! 

         г-н Драгомир Марков-общ.съветник – уточни, че може би той е най-наясно с този 

проблем, защото спирайки един автобус хората търсят тоалетна в неговия магазин. Кметът е 

кмет вече 4 години, даже сега стават 5  и въпросът е един и същ - какво се случва с градската 

тоалетна? Защото Общински съвет даде съгласие един път да се отпуснат 15 000лв. за ремонт 

на тоалетната, втори път се гласуваха 12000 лв., а тоалетната така и не започна да работи!  

        г-н Иван Георгиев-общ.съветник – се обърна към г-жа Стефка Попова и г-жа Ваня 

Нейкова, и обясни, че както председателят Общински съвет има приемни дни, така приемни 

дни имат Администрацията и кмета на общината. Всички тези въпроси, които ги отправят 

тук първо да ги зададат там и след като кмета им каже, че Общински съвет го спира, тогава 

да дойдат и да ги поставя тук. 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – уточни, че поради изчерпване на дневния ред 

закрива заседанието на Общински съвет Ябланица  в l7:00 часа. 

 

 

 

 

 

 

 

 

         Румен Гаврилов: /п/ 

         Председател Общински съвет 

 

         Протоколчик: /п/ 

         Цветомира Петрова 

         гл. експ. АИТООС 


